


德威船务管理公司 2013 年成立，公司注册在香港，以专业从事散杂货

船舶管理和经营的公司，目前公司在北京、上海、天津、新加坡设有办事

处，充分利用各地的人了资源和地理优势，为国内外客户提供诚信、专业和

规范的船舶管理和经营服务。

公司已按照 ISM CODE 要求建立起船舶安全管理体系，公司的安全管

理方针是“保证安全，保护环境，保障健康，科学管理”，公司致力于为船

东提供一流的船舶管理服务，加强船舶在安全、防污染方面的管理，以及合

理的成本控制为船东提供高标准的船舶维护保养。目前公司拥有CCS船级社

签发的巴拿马、香港和马绍尔群岛船旗国的DOC证书。公司已取得管理中

国旗船舶的中国海事局临时DOC证书，在近期完成正式DOC的申请。

TOP WISDOM was founded in 2013 in Hong Kong, shipping management,professional 

engaged in bulk cargo ship management and operation of the company, at present, the company 

has offices in Beijing, Shanghai, tianjin,Singapore, make full use of all the resources and 

geographical advantages,for customers at home and abroad to provide sincere, professional and 

standard ship management and business services.

Company has been in accordance with requirements of the ISM CODE safety management 

system established, the company's management policy is "to ensure security, protect the 

environment and ensure the healthy, scientific management", the company is commited to 

provide first-class ship management services for owners, to strengthen the management of 

ships in terms of safety,pollution prevention, and reasonable cost control for the owners to provide 

a high standard of maintenance of the ship.At present, the company has the DOC certificate 

issued by CCS classification society for Hong Kong and Marshall islands flag state. The company 

has obtained the China Maritime Safety Administration's temporary DOC certificate for managing 

Chinese flagged ships, and will complete the formal DOC application in the near future.





公司目前管理着 7 艘国际无限航区航行散杂货船和 2 艘国内沿海航区滚装船，总运力近 

45万吨，平均船龄 3.6 年，船型先进，节能，船况优良，船舶航区已覆盖了全球各大港口，常

年航行于澳大利亚、南美东岸、加拿大、美湾、东非、西非、东南亚等地区，现已成为江苏地

区较具实力的民营船舶管理企业之一，现我们管理公司在RIGHT SHIP系统中DOC的Safety 

Score是最高级别，分值为5分，外贸所管船舶三艘船舶的Safety Score 是最高分值5分，外

贸所管四艘船舶的Safety Score 的分值是4分，公司的安全管理要求属于业界优秀管理公司。

Company currently has seven international sailing world-wide bulk cargo ships and general cargo 

ships,  Company also has 2 domestic coastal shipping area Ro/RO ships, the total capacity of nearly 

450000 tons, the average age for 3.6 years, ship form is advanced, energy-saving, good ship 

condition,vessel navigation areas already covered from Kenya to Mauritania large ports in Africa, 

Australia,South America, Canada, the United States east bay, southeast Asia and other places, has now 

become a jiangsu area is one of the powerful private ship management company. Now in the Right Ship 

system, the DOC Safety Score of our management company is the highest level, with a Score of 5. The Safety 

Score of the three ocean-going ships are the highest Score of 5, and the Safety Score of the four ocean-

going ships are 4. The company's safety management requirements belong to the industry's excellent 

management company.



2013-2021年以来，管理公司从开始的2艘高龄船，到目前管

理着 7 艘国际无限航区航行散杂货船和 2 艘国内沿海航区滚装船，所

有管理船舶无任何滞留情况发生，无缺陷通过港口国检查的比例非

常高，2013-2014无缺陷率50%，2014-2015年无缺陷率

33%，2015-2016年度无缺陷率37.5%，2016-2017年度无缺陷

率45%，2017-2018年度无缺陷率57%，2018-2019年度无缺陷

率59%，2019-2020年度无缺陷率84%，即便发生有缺陷的都控

Since the 2013-2021, from the start of the 2 - year - old ship management company, to the 

currently has seven international sailing world-wide bulk cargo ships and general cargo 

ships,  Company also has 2 domestic coastal shipping area Ro/RO ships, ship all management without 

any stranded, zero defect through port state inspection rate is very high, 2013-2014 without defect rate 

50%, no defect rate of 33% in 2014-2015, 2015-2016year without defect rate 37.5%, 2016-2017 year 

without defect rate 45%, 2017-2018 year without defect rate 57%,2018-2019 year without defect rate 

59%, 2019-2020 year without defect rate 84%,  even after the defective control within five (5).
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实，爱岗敬业”精神的高素质船员队伍。公司拥多名船

长、多名轮机长以及一批其他各种级别船员。公司与很

Company consists of  the crew 

management department, the department, 

engineering department, the ISM syst em 

department,shipping department, the 

ministry of commerce and other functional 

departments, agencies and management 

is rigorous, the high-level management by 

experienced shipping professionals or 

qualifications rich the captain,chief 

engineer, the main staff are engaged in 

ship management and business, with rich 

experience in ship management and 

operation,skillful and experienced.At 

present, the company has many excellent 

captains and many chief engineers.At the 

same time, the company will build a high-

quality crew team with the spirit of 

"diligence, sureness, devotion to work".
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